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Boligudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren
Dato: 15. maj 2009

I et kommende samråd ønskes en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål Æ
Ministeren bedes redegøre for administrationen af renoveringspuljen. Herunder:
a.Hvilke problemer der har været med administration af renoveringspuljen?
b.Hvad ministeren har gjort for at løse problemerne? Herunder hvad ministeren 
har gjort for at løse problemerne siden Dansk Byggeris henvendelse af 24. april?
c.Hvilke problemer med administration af renoveringspuljen der fortsat ikke er 
løst?
d.Hvad ministeren vil gøre for at løse problemerne?
e.Hvornår borgere og håndværkere kan forvente at fortsat eksisterende 
problemer vil være løst, kan ministeren garantere en deadline for dette?

Spørgsmål Ø
Ministeren bedes redegøre for, hvad ministeren vil gøre for at arbejdet med de 
enkelte renoveringsprojekter hurtigst kan komme i gang, så renoveringspuljen 
kan sætte gang i beskæftigelsen?

Spørgsmål Å
Ministeren bedes redegøre for, om ministeren kan sikre, at den 
beskæftigelsesmæssige effekt af puljen ikke er blevet forringet som følge af at 
de administrative problemer? Herunder om ministeren kan garantere, at de 
administrative problemer med renoveringspuljen ikke har skabt en negativ 
beskæftigelseseffekt?

Samrådsspørgsmålene er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand.

Boligudvalget 2008-09
BOU alm. del Samrådsspørgsmål Æ
Offentligt
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